
Styremøtereferat Hedmark elghundklubb 11.06.20

Tilstede: Kjell Erik Skaug, Knut Thoner, Cato Flatner, Camilla Hartz Repshus, Olaf
Monsbakken, Tom Flåseth, Jon Slettetveit, Ida Disenbroen

Sak 13.20:Møtet ble avholdt via face time/skype siden ett styremedlem ønsket en ny
gjennomgang om vi fortsatt skulle stå bak brev som områdeklubber i felleskap har sendt inn
til FS. Styret er fortsatt enig i att vi ønsker en endring i FS. Leder bandhundkomitee er usikker
på nytteverdien av att ett RS blir avholdt nå, men er likevel enig i mye som står i brevet.

Nesleder, leder og leder bandhundkomitee informerer om mottatte tlf samtaler fra andre
områdeklubber og innholdet i disse.

Styret tok en ny avstemming om vi skulle stå bak samlet brev om att RS avholdes. 7 stemte
for, 1 (Camilla Hartz Repshus) stemte mot.

Møtet hevet 21:30 Jon Slettetveit/sekretær


